

Ref: 812/02/02/1/1800462

11/01/2018

تعميم (1) لسنة 2018 - التحديث على نظام خدمة التخلص من النفايات الخطرة
CIRCULAR NO. (1) OF 2018 - Update on the Status of Hazardous Waste Disposal Service System

Dubai Municipality - Waste Management Department:

In our continuous effort to achieve the strategic objective number (19) "Integrated Waste Management", and to regulate the disposal of waste in the Emirate of Dubai, we draw the attention to all hazardous waste generators in the Emirate of Dubai to the update of Waste Disposal Service system as follows:

- All existing valid Hazardous Waste Disposal Permits with "Disposal is in Progress" and "Approved" status are advised to finish the disposal of remaining wastes before 16 May 2018.
- To facilitate this, the Jebel Ali Hazardous Wastes Treatment Facility will suspended the appointment system from 16 March 2018 to 15 May 2018.
- All issued permits before 16 May 2018 will be closed in the Waste Disposal Service system.
- Only new permits approved on 16 May 2018 and onwards will be accepted.

For further information and details, please contact the JAHWTF at 04-8834433 or Waste Treatment Section at Tel No: 04-6066028, 04-6066029, 04-6066817 or email at hjladores@dm.gov.ae or at acgonzales@dm.gov.ae.

بلدية دبي - إدارة النفايات:

في إطار السعي لتحقيق الهدف الاستراتيجي رقم (19) «الإدارة المتكاملة للنفايات»، ولتنظيم عمليات التخلص من النفايات في إمارة دبي، نوجه عناية كافة الشركات المنتجة للنفايات الخطرة في إمارة دبي إلى التحديثات على نظام التخلص من النفايات على النحو التالي:

- ينصح أصحاب جميع تصاريح التخلص من النفايات الخطرة السارية "التخلص من النفايات قيد التنفيذ" و"التصاريح المعتمدة" بإنهاء التخلص من النفايات المتبقية قبل 16 مايو 2018.
- ومن أجل تسهيل ذلك، سوف تقوم منشأة جبل علي لمعالجة النفايات الخطرة بإيقاف نظام المواعيد من 16 مارس 2018 إلى 15 مايو 2018.
- سيتم إغلاق جميع التصاريح الصادرة قبل 16 مايو 2018 في نظام خدمة التخلص من النفايات.
- سيتم قبول التصاريح الجديدة المعتمدة فقط في 16 مايو 2018 وما بعدها.

لمزيد من المعلومات والتفاصيل، يرجى الاتصال بمنشأة جبل علي على الرقم 04-8834433 أو قسم معالجة النفايات على الرقم : 04-6066028، 04-6066029، 04-6066817 أو التواصل عن طريق البريد الإلكتروني على hjladores@dm.gov.ae ، acgonzales@dm.gov.ae .

Eng. Abdulmajeed Saifaie

Director, Waste Management Department
Dubai Municipality

Issued on 07/01/2018



م. عبدالمجيد سيفائي
مدير إدارة النفايات
بلدية دبي

صدر في 2018/01/07

#إسعادكم - غايتنا
#Creating_Happiness
800900
للإبلاغ عن الأخطاء والتعليقات
For Suggestions & Complaints & Notifications
www.dm.gov.ae

رؤيتنا: بناء مدينة سعيدة ومستدامة
Our Vision: Developing a happy and sustainable city